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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 22. 09. 2020  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 
Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 14.00 hod. otvoril a viedol  
ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta. Ospravedlnil primátora mesta za neúčasť na 
zasadnutí MsZ z dôvodu účasti na 10-tom zasadnutí Rady ZMOS-u a keďže je pán primátor  
zástupcom pre Turiec, musel sa zúčastniť. Z tohto dôvodu ho primátor mesta poveril 
zastupovaním na MsZ a vedením MsZ. Ďalej privítal všetkých prítomných. 
Ospravedlnení – Mgr. Gottwald, za skorší odchod – Ing. Mazúr. 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (10 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 
uznášaniaschopné.  
 
Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:    ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, prednostka MsÚ 
 
Zapisovateľka: Mgr. Lenka Karolčík Košútová, referát vnútornej správy 

MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   Eva Wedra Kačková, I. overovateľ zápisnice 
     Ing. Marek Veverica, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Mgr. Ivan Doskočil, predseda návrhovej komisie 

RNDr. Mária Rovňáková, člen návrhovej komisie 
PaedDr. Vladimír Vantara, člen návrhovej komisie  

 
Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej komisie. 
 
HLASOVANIE č. 1 
MsZ volí zloženie návrhovej komisie.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Návrh programu: 
 
1. Správa o plnení uznesení MsZ 
2. Návrh Dodatku č. 1 k  Všeobecne záväzné nariadenie č. 9/2019 o určení výšky dotácie 

na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Vrútky 
3. Rozpočtové opatrenie 4/2020 
4. Odpísanie pohľadávok 
5. I. pracovný návrh rozpočtu mesta na rok 2021– 2023 
6. Schválenie návratnej finančnej výpomoci 
7. Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie 
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8. Operačný plán zimnej údržby mesta v období rokov 2020 – 2021 
9. Správa o dokončení miestnych komunikácií a chodníkov 
10. Rôzne 

a/ Rozbory hospodárenia za rok 2019 – Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o. 
11. Diskusia 
12. Interpelácie 
13. Záver 
 
ThDr. Marián Krivuš  – dal hlasovať o predloženom návrhu programu MsZ. 
 
HLASOVANIE č. 2 
MsZ schvaľuje predložený návrh program dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
ThDr. Marián Krivuš  – vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie návrhu programu. 
 
Zo strany poslancov MsZ neboli vznesené pripomienky. 
 
 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednostka MsÚ – informovala, že boli prijaté dve ukladacie uznesenia a to uznesenie č. 
51/2020, bod II. zo dňa 25.08.2020 a uznesenie č. 52/2020, bod II. zo dňa 25.08.2020. 
Uviedla, že na vypracovaní projektovej dokumentácii sa už pracuje, bolo zadané jej 
vypracovanie. Materiál k návratnej pôžičke bol vyhotovený a je zaradený ako samostatný 
bod. Trvalé uznesenia sa plnia priebežne.  
 
HLASOVANIE č. 3 
MsZ berie na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 2 
Návrh Dodatku č. 1 k  Všeobecne záväzné nariadenie č. 9/2019 o určení výšky dotácie na 
mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Vrútky (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – informovala, že materiál reaguje na zníženie príjmov z podielových 
daní z dôvodu pandémie ochorenia COVID-19. Z tohto dôvodu sa pristupuje k úprave 
rozpočtu pre školy a školské zariadenia v originálnej pôsobnosti mesta  v zmysle čl. III §3 
ods. 6 VZN č. 9/2019. Táto zmena súvisí aj s prepočtom dotácie na prevádzku a mzdy na 
žiaka na rok 2020 v zmysle prílohy č.1 k VZN č. 9/2019. Ministerstvo financií SR už 
zverejnilo na internetovej stránke informácie, o koľko peňazí prišli jednotlivé mestá a obce v 
súvislosti s pandémiou nového koronavírusu. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – MsR a komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného 
rozvoja a životného prostredia odporúča schváliť Dodatok č. 1 k VZN č. 9/2019. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – komisia školstva, kultúry, mládeže a športu materiál odporúča schváliť 
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Dodatok č. 1 k VZN č. 9/2019. 
 
HLASOVANIE č. 4 
MsZ schvaľuje Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 9/2019 o určení 
výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území 
mesta Vrútky. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
  
 
K bodu č. 3 
Rozpočtové opatrenie 4/2020 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – korešponduje so zmenou VZN v predošlom bode rokovania, ide o  
zmenu rozpočtu v súvislosti s Dodatkom č. 1 k VZN č. 9/2019 o určená výšky dotácie na 
mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených mestom plus zapojenie prostriedkov 
ŠR do rozpočtu mesta. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – MsR a komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného 
rozvoja a životného prostredia odporúča schváliť predložený materiál. 
 
HLASOVANIE č. 5 
MsZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 4/2020. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 4 
Odpísanie pohľadávok (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – informoval, že pri kontrole návrhu na odpísanie predložených 
pohľadávok bolo zistené, že na nedoplatkoch, ktoré tvorí 290 prípadov, sa podieľalo 
opakovane niekoľko osôb, a to 17 podnikateľských subjektov a 42 fyzických osôb. Niektoré 
pohľadávky, či už pri fyzických osobách alebo pri právnických sú dlhšie ako 19 rokov, veľa 
podnikateľov a firiem zrušili svoju činnosť a preto nie je u nich pohľadávka vymožiteľná. Pri 
fyzických osobách došlo k úmrtiu dlžníka, kde v následnom dedičskom konaní nebolo možné 
dlžnú čiastku uspokojiť. Pri ďalších dlžníkoch nebolo možné dlžné čiastky vymôcť pre 
nemajetnosť, osobný bankrot, poprípade nízky dôchodok, ktorý nie je možné zrážkami 
zaťažiť. Exekúcie nám boli vrátené od exekútorov pre nevymožiteľnosť. Ďalej uviedol, že 
doporučuje odpísať uvedené pohľadávky. 
 
Ing. Lívia Komínová – uviedla, že hlavný kontrolór mesta dostatočne objasnil situáciu, jedná 
sa o exekúcie, ktoré sa vracajú od exekútorov, pretože sú nevymožiteľné, takýchto 
pohľadávok je viac, ale dali sem zatiaľ len tie s nízkymi sumami a veľmi staré pohľadávky. 
 
HLASOVANIE č. 6 
MsZ  
I. berie na vedomie  
stanovisko k návrhu na odpis pohľadávok – poplatok za KO a daň z nehnuteľnosti 
a psa. 
II. schvaľuje  
odpísanie pohľadávok z účtovného stavu v zmysle priložených zoznamov. 
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(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
K bodu č. 5 
I. pracovný návrh rozpočtu mesta na rok 2021– 2023 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – materiál bol prerokovaný aj na komisii finančnej, správy majetku, 
výstavby, územného rozvoja a životného prostredia. V tomto období ide o prvý nástrel, 
pričom sa vychádza z údajov, ktoré sú známe, hlavne v príjmovej časti. Zatiaľ je plnenie 
podielových daní veľmi malé, dúfa, že sa to zmení, inak bude dosť ťažké poškrtať ďalšie 
výdavky. Negatívom je, že výrazne nám stúpnu náklady na komunálny odpad, rozdiel oproti 
minulému roku je minimálne 60 tis. € a to ešte nepočítame kuchynské odpady. Pokiaľ by sme 
chceli vykryť tých 60 tis. €, museli by sme ísť s poplatkom na sumu 35 €. Otázkou je ako 
navrhovať tento poplatok vzhľadom na otázku zberu a likvidácie kuchynského odpadu. Ďalej 
informovala, že v rozpočte ešte nie je zapracovaná výška úhrady SAD, vyzerá to na nejakých 
250 tis. €. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – MsR a komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného 
rozvoja a životného prostredia odporúča zobrať na vedomie predložený materiál. 
 
HLASOVANIE č. 7 
MsZ berie na vedomie I. pracovný návrh rozpočtu mesta na rok 2021-2023. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 6 
Schválenie návratnej finančnej výpomoci (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – informoval, že podľa zákona 583/2004 Z. z. § 17 ods. 6 písm. a) 
sa posudzuje podiel celkového dlhu obce k skutočným bežným príjmom obce 
v predchádzajúcom roku. Tento pomer nesmie presiahnuť 60 %. Podľa ods. 6 písm. b) 
celková suma splátok návratných zdrojov financovania neprekročí v príslušnom roku 25 % 
skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka znížených o transfery 
poskytnuté v príslušnom rozpočtovom roku obci. Pre prijatie uvedenej finančnej výpomoci 
boli obce Ministerstvom financií Slovenskej republiky usmernené, že pre výpočet zadlženia 
sa bude postupovať tak, aby celková suma dlhu obce alebo vyššieho územného celku 
neprekročila 50% skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka. Na 
základe výsledku preverenia podmienok pre prijatie bezúročnej návratnej finančnej výpomoci 
skonštatoval, že mesto Vrútky spĺňa obidve podmienky pre prijatie finančnej výpomoci.  
 
Ing. Lívia Komínová – na MsR a taktiež aj na minulom MsZ sa o tomto už dostatočne 
rozprávalo, kde nakoniec vzišla aj úvaha na prípravu tohto materiálu. Materiál bol pripravený 
obdobne ako iné mestá, ktorým už NFV bola schválená. Ide o sumu 198 tis. €,  je to 
maximálna výška NFV pre nás, v podstate predstavuje stratu financií daní z príjmov pre 
mesto Vrútky uverejnenú na stránke ministerstva financií. Možnosť požiadať o NFV je do 
31.10.2020,  splácanie je nastavené od roku 2024 do roku 2027. V tejto súvislosti bol 
vyslovený prísľub ministra, že by to malo byť pretransformované ako nenávratná finančná 
výpomoc, ale to ešte uvidíme. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – MsR a komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného 
rozvoja a životného prostredia odporúča schváliť predložený materiál. 
 



5 
 

Ing. Miroslav Mazúr  – opýtal sa, že mu primátor mesta hovoril o tom, že sa tieto financie 
použijú na vybudovanie chodníka na Ul. Karvaša a Blahovca a v materiáli sa píše o transfere 
SAD? 
 
Ing. Lívia Komínová – financie sa musia fyzicky minúť do konca roka, ale výstavba 
chodníka by sa dovtedy nestihla pripraviť a vysúťažiť. Teraz tieto financie použijeme na 
krytie SAD a budúci rok z prebytku pôjdu financie prioritne na chodník na Ul. Karvaša 
a Bláhovca, čo pán primátor deklaroval. 
 
HLASOVANIE č. 8 
MsZ  
I. berie na vedomie  
stanovisko hlavného kontrolóra k prevereniu podmienok na prijatie NFV. 
II. schvaľuje  
prijatie návratnej finan čnej výpomoci od Ministerstva financií SR v celkovej sume 
198 063,- eur na výkon samosprávnych pôsobností z dôvodu kompenzácie výpadku dane 
z príjmov fyzických osôb v roku 2020 v dôsledku pandémie ochorenia COVID-19. 
III. schvaľuje  
rozpočtové opatrenie č. 5/2020. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 7 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – od ostatného MsZ boli vykonané dve kontroly: 1. kontrola v ŠJ 
pri Materskej škole na ulici Nábrežná 2, Vrútky, kde dal odporúčanie nájsť si nejaký systém 
pri manipulácii s potravinami. 2. kontrola bola na využívania platených parkovísk a príjem za 
parkovanie v prvom polroku 2020. Pri parkovaní kontroloval súlad podľa obidvoch VZN. 
Výpadok v príjme pri automate Múzeum bol spôsobený poruchou  automatu. Prečítal 
stanovisko kontrolovaného subjektu, kde sa uvádza, že systém spoplatňovania za parkovacie 
miesta bude do konca novembra 2020 prehodnotený. 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – opýtal sa, čo je to ten systém? Či to je zvýšenie, zníženie, alebo ako 
to je myslené? 
 
Hlavný kontrolór mesta – spoplatňovanie parkovacích miest, nakoľko sa niekto domáha, že 
má väčšie parkovacie miesto, niekto menšie a ako to je spoplatňované, preto sa to prehodnotí, 
aby to bolo jednoznačné. Najjednoduchšie, podľa neho, by bolo, keby sa spoplatňovanie tak 
realizovalo, že kto využíva parkovacie miesto, má jednu taxu. 
 
HLASOVANIE č. 9 
MsZ berie na vedomie Správu o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za 
ostatné obdobie. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
K bodu č. 8 
Operačný plán zimnej údržby mesta v období rokov 2020 – 2021 (tvorí prílohu zápisnice)  
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Ing. Dušan Kramár – štruktúra operačného plánu ZÚ ostáva nezmenená, sú v ňom rozpísané 
telefónne čísla operačného štábu ZÚ plus jeho zloženie a zodpovednosti, organizácia zimnej 
údržby, rozdelenie miestnych komunikácií podľa poradia naliehavosti údržby a stanovenie 
časových limitov. Ďalej je v operačnom pláne rozpísané technické a materiálne zabezpečenie, 
ktoré ostáva nezmenené a taktiež sú tu rozpísané opravy. Takisto máme zazmluvnenú ďalšiu 
technickú pomoc, keby sme náhodou s našimi mechanizmami nestíhali. Doplnená je tu zimná 
údržba verejných priestranstiev a chodníkov. K oprave techniky uviedol, že sa uskutočnila 
veľká oprava multikáry kvôli značnému opotrebeniu. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – MsR a komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného 
rozvoja a životného prostredia odporúča schváliť predložený materiál. 
 
HLASOVANIE č. 10 
MsZ schvaľuje Operačný plán zimnej údržby mestských komunikácií mesta Vrútky na 
zimné obdobie rokov 2020/2021. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 2) 
 
 
K bodu č. 9 
Správa o dokončení miestnych komunikácií a chodníkov (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Dušan Kramár – takisto ako po minule roky je správa je rozpracovaná jednoducho 
a prehľadne. Dvojročná zmluva s firmou Riline, s.r.o. nám pokračuje do mája 2021. Celková 
výmera plochy vykonaných prác na vysprávkách  výtlkov miestnych komunikácií v roku 
2019 bola 1 262,51 m². Realizované boli vysprávky  výtlkov miestnych  komunikácií  
v rozsahu, výškové úpravy kanalizačných poklopov, výškové úpravy vodovodných šupátok, 
výškové úpravy mreží cestných vpustí. V rámci opráv boli zrealizované aj úpravy ciest 
(dodaním, dosýpaním a vyrovnaním štrkového materiálu a  asfaltovej drte) a to na miestnych 
komunikáciách – časť ulice ul. Jedľová  a ul. Lipová. Tento rok sa kvôli koronakríze skrátila 
finančná čiastka v rozpočte na výtlky. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – uviedol, že 1 262,51 m² nie je taká malá plocha na údržbu 
a prislúchajúca suma pridelená na výtlky je primeraná. Ďalej poznamenal, že vo všetkých 
častiach mesta sa vykonávali opravy komunikácií a chodníkov v rámci možnosti. 
 
HLASOVANIE č. 11 
MsZ berie na vedomie Správu o zabezpečení opráv miestnych komunikácií za rok 2019. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 2) 
 
 
K bodu č. 10 
Rôzne 
a/ Rozbory hospodárenia za rok 2019 – Mestský podnik služieb Vrútky, s.r.o. (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Mgr. Simona Holonková – informovala, že správa je predložená tak, ako každý rok. V roku 
2019 spoločnosť vykonávala svoju činnosť s úspornými opatreniami vo všetkých oblastiach. 
V personálnej oblasti spoločnosť fungovala s 2 zamestnancami. Spoločnosť zastupoval do 
31.12.2019 jediný konateľ Mgr. Branislav Pullmann a valné zhromaždenie. Správa bola 
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zaslaná k nahliadnutiu, obsahuje aj tabuľkové znázornenia. Ďalej uviedla, že v prípade otázok 
môže odpovedať. 
ThDr. Marián Krivuš  – primátor mesta je Valným zhromaždením a rozhodol o zisku 
nasledovne a to oprava a maľovanie strešnej krytiny 4 000 €, maľovanie interiéru spoločnosti 
1 000 €, výmena trojcestných ventilov 1 300 €, ide o zveľaďovanie majetku. 
 
HLASOVANIE č. 12 
MsZ berie na vedomie Rozbory hospodárenia za rok 2019 – Mestský podnik služieb 
Vrútky, s.r.o. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
ThDr. Marián Krivuš  – poďakoval Mgr. Holonkovej za účasť. 
 
 
K bodu č. 11 
Diskusia 
 
Neboli prijaté žiadne diskusné príspevky. 
 
 
K bodu č. 12 
Interpelácie 
 
Ing. Miroslav Mazúr  – opýtal sa na interpeláciu, ktorú dal na MsZ 12.05.2020 ohľadom 
zníženia nákladov mesta, či bola vybavená, pretože na minulom MsZ nebol? 
 
Prednostka MsÚ – na minulom MsZ bola predložená správa „Prehľad šetrenia rozpočtových 
prostriedkov v roku 2020“ a takisto bola emailovo zaslaná všetkým poslancom MsZ, ale môže 
mu ju znova preposlať na email. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – vzhľadom, že sa vyčerpali body dnešného programu zasadnutia 
MsZ a bod Občania: návrhy, postrehy a pripomienky je v programe na 16:00 hod. dal 
hlasovať poslancom o návrhu na prestávku do 16:00 hod. 
 
HLASOVANIE č. 12 
MsZ súhlasí s prestávkou do 16:00 hod. a nasledovným pokračovaním bodom Občania: 
návrhy, postrehy a pripomienky. 
(za 8/ proti 1/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
ThDr. Marián Krivuš  – vyhlásil prestávku do 16:00 hod. 
 
O 16:00 hod. sa pokračovalo bodom Občania: návrhy, postrehy a pripomienky.  
Predtým ešte ThDr. Marián Krivuš uviedol, že sa ospravedlnil Mgr. Ivan Doskočil a PaedDr. 
Vladimír Vantara za odchod pred pokračovaním v bode Občania: návrhy, postrehy 
a pripomienky, ďalej odišiel Ing. Miroslav Mazúr, ktorý na začiatku avizoval svoj skorší 
odchod a takisto je ospravedlnený Mgr. Ľuboš Gottwald z celého rokovania MsZ, prítomných 
je 7 poslancov, týmto skonštatoval, že MsZ je uznášaniaschopné.  
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K bodu:  
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky 
 
K tomuto bodu neboli prítomní žiadni občania. 
 
 
K bodu č. 13 
Záver 
 
ThDr. Marián Krivuš  – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie 
Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach o 16:01 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Karolčík Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
 
 
  Eva Wedra Kačková                                                                         Ing. Marek Veverica 
I. overovateľ zápisnice                  II. overovateľ zápisnice 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Mgr. Anna Sviteková                  ThDr. Marián Krivuš 
   prednostka MsÚ                    zástupca primátora mesta 
 
 


